
Fico vyzdvihol, že sa referenda, napriek
antikampani médií a vládnych politikov,
zúčastnila tretina všetkých voličov, ktorí v
nasledujúcich voľbách majú silu poslať
Hegero-Matovičovu vládu do minulosti.
Čaputová svojím konaním spáchala na
demokraciu taký atentát ako nikto predtým
(VIDEO SK, 48 min)
- CZ24 News | 22. ledna 2023

SLOVENSKO: Líder Smeru-SD Robert Fico považuje výsledok „najignorovanejšieho
referenda v histórii Slovenska“ za ohromujúci, keď včera s jasnou víziou zmeny
prostredníctvom predčasných volieb hlasovalo 1,2 milióna voličov.

Predseda Smeru-SD v reakcii na výsledky referenda skonštatoval, že ak v takomto počte prídu ľudia
do nasledujúcich parlamentných volieb, tak je garantovaná zmena. „Vláda Igora Matoviča
(OĽaNO) či Eduarda Hegera (OĽaNO) definitívne skončí,“ dodal bývalý ministerský predseda.

Účasť na sobotňajšom (21. 1.) referende naznačuje, že pri najbližších parlamentných voľbách dôjde k
zmene vlády. Vyhlásil to líder Smeru-SD Robert Fico. Výsledok referenda považuje za ohromujúci.
Dodal, že strana zaň preberá plnú zodpovednosť.

“Napriek tomu, že to bolo mediálne a zo strany koalície a prezidentky najignorovanejšie
referendum v histórii Slovenska, včera došlo k referendovým urnám 1,2 milióna voličov,
ktorí do referenda prišli s jasnou víziou. Vedeli, že chcú predčasné parlamentné voľby,
vedeli, že chcú zmenu,” uviedol Fico.

„Voliči prišli s jasnou víziou, vedeli, že chcú zmenu. Slováci, ak v takomto počte prídete do
nasledujúcich parlamentných volieb, tak je garantovaná zmena. Vláda Igora Matoviča
(OĽaNO) či Eduarda Hegera (OĽaNO) definitívne skončí,“ vyhlásil predseda Smeru-SD a dodal,
že výsledok referenda pokladá za ohromujúci.

Podotkol, že ak ľudia prídu k ďalším parlamentným voľbám minimálne v takomto počte, zmena je
garantovaná.

Poďakoval všetkým stranám, ktoré pomohli referendum uskutočniť, tiež všetkým, ktorí sa na ňom
zúčastnili. Kritizuje neúčasť troch najvyšších ústavných činiteľov.

“Je neuveriteľné, že pri takejto forme demokracie traja najvyšší ústavní činitelia
odignorovali účasť,” povedal. Tvrdí, že ak by sa k tomu postavili inak, “mohol sa problém
vyriešiť už včera”.

Robert Fico taktiež uviedol, že plnú zodpovednosť za priebeh referendovej kampane prebrala na
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seba strana Smer-SD.

„Myslím si, že sme ju uniesli. Táto zodpovednosť sa prejavila nielen v tom, že sme chodili
do rôznych televíznych relácií, ale najmä v tom, že sme investovali peniaze aj do bilbordovej
výzdoby na Slovensku a absolvovali sme obrovské množstvo priamych stretnutí s našimi
voličmi,“ tvrdí Fico.

Ďalej uviedol, že na Slovensku máme „bašty“, pokiaľ ide o ľavicovú, sociálno-demokratickú politiku.
Predseda Smeru-SD dodal, že si váži i ľudí, ktorí prišli do referenda a zakrúžkovali odpoveď nie.

„Medzi týmito ľuďmi mi však chýbala prezidentka, predseda vlády Eduard Heger a
predseda Národnej rady SR Boris Kollár (Sme rodina). Je neuveriteľné, že pri takejto forme
priamej demokracie, ktorú musí vyvolať hlava štátu, traja najvyšší ústavní činitelia
odignorovali účasť,“ povedal Robert Fico.

Taktiež uviedol, že prezidentka totálne zlyhala. „To, čo predviedla prezidentka, je atentátom na
demokraciu. Pýtame sa, čoho sa tak strašne báli, že Zuzana Čaputová pokladala za
potrebné ešte deň pred referendom urobiť verejné vyhlásenie, že nepríde do
referenda,“ spýtal sa Fico.

Predseda Smeru-SD si zároveň myslí, že traja najvyšší ústavní činitelia sa boja demokracie.

Podpredseda Smeru-SD Richard Takáč taktiež pokladá výsledok referenda za úspešný. Uviedol, že aj
podľa predstaviteľov hnutia Obyčajní ľudia a nezávislé osobnosti (OĽaNO) je toto referendum
úspešné.

„Ak si všetci dobre pamätáme, v roku 2020 pred voľbami politické združenie OĽaNO mali
vo volebnom programe, že v rámci referenda chcú hranicu 25 percent, takže podľa hnutia
je toto referendum úspešné,” vysvetlil Takáč.

Blaha: Za Ficom išlo 1,2 milióna ľudí

Podpredseda Smeru-SD Ľuboš Blaha na tlačovej besede uviedol, že z médií počúvali, že toto
referendum je referendum Roberta Fica.

„Nech sa páči, za Robertom Ficom išlo 1,2 milióna ľudí. Takýto úspech sme nemali ani v
roku 2012 počas parlamentných volieb,” uviedol Blaha.

Viac vo videu:

Štátna volebná komisia potvrdila neplatnosť sobotného referenda o zmene Ústavy SR. Zúčastnilo sa
na ňom 27,25 percenta voličov. Na platnosť referenda je potrebná viac ako 50-percentná účasť.
Deviate referendum v histórii samostatnej SR inicioval Smer-SD s ďalšími opozičnými stranami.

Napriek ignorácií zo strany vládnych politikov, korporátnych a verejnoprávnych médií sa tretina
Slovenska zúčastnila hlasovania o predčasnom skončení volebného obdobia Národnej rady SR
hlasovaním v referende alebo zmenou Ústavy SR odhlasovaním v parlamente. Pre úspešnosť
referenda však bola potrebná nadpolovičná účasť všetkých oprávnených voličov. Súčasná
prezidentka SR Zuzana Čaputová v 2. kole prezidentských volieb v roku 2019 nabola napriek
masívnej podpore médií schopná získať ani toľko hlasov, koľko ľudí prišlo na sobotňajšie hlasovanie.



Blaha: Fico do referenda pritiahol viac ľudí, než Smer kedy získal vo voľbách. Viac než
získala Čaputová v prezidentských voľbách. Viac než sa kedy Matovičovi snívalo

Výsledky referenda neskôr vo svojom príspevku na Telegrame komentoval podpredseda
Smeru-SD Ľuboš Blaha:

SLOVENKY A SLOVÁCI, ĎAKUJEME!

1,2 milióna ľudí prišlo včera do referenda, aby odkázali vláde, nech sa prace.

1. Takáto masa ľudí by v parlamentných voľbách stačila na jasné víťazstvo – a na americkej
ambasáde to dobre vedia.

2. Trasú sa ako osiky – ich prekladisko zbraní na Ukrajinu je v ohrození. Darmo ich Čaputová marí
referendá, ich koniec sa blíži.

3. Dobre vedia, že aj keď je referendum neplatné, Slovensko vyslalo jasný signál – najbližšie voľby
vyhráme. Matematika nepustí – 1,2 milióna ľudí je neuveriteľná masa.

4. Vtipné je, že liberálne kaviarne, vrátane Čaputovej, celé týždne vykrikovali, vraj ide o Ficovo
referendum.

5. Logicky z toho vyplýva len jedno – Robert Fico do referenda pritiahol viac ľudí, než Smer kedy
získal vo voľbách. Viac než získala Čaputová v prezidentských voľbách. Viac než sa kedy Matovičovi
snívalo. Ups.

6. Rád by som sa poďakoval všetkým, ktorí včera napriek šialenej antikampani médií a sabotáži
najvyšších ústavných činiteľov prišli a využili svoje demokratické právo.

7. V takejto temnej atmosfére sa zachovali ako demokratickí hrdinovia a presne tak som ich nazval
na dnešnej tlačovke – ďakujeme, Slovenky a Slováci, vystrašili sme liberálov na smrť.

8. O ich nervozite svedčia aj hysterické reakcie vládnej koalície – pozrite si napríklad mimoriadne
“štátnickú” reakciu ministra Naďa, ktorý si kopol do mňa spôsobom, ktorý sa v slušnej spoločnosti
nedá ani komentovať.

9. Nechutné odkazy o baranoch a podobné tupiny. Pánko musel mať v sebe aspoň tri fľaše bororo –
inak takéto niečo príčetný minister nemôže napísať.

10. To je tak: vždy, keď už máš pocit, že nič primitívnejšie ako Matovič v Mliečnej dráhe neexistuje,
vždy sa ozve Naď a svojho psychopatického šéfka prekoná – a toto je vraj tá nová SDKÚ, slušná,
umiernená a zmierlivá. Gratulujeme.

11. Krásne sa ukázali aj liberálni novinári. Po našej dnešnej tlačovke zabudli vypnúť mikrofóny a keď
sme odišli, nestranný a nezávislý predstaviteľ médií vyslovil za sprievodu hurónskeho smiechu
svojich mimoriadne inteligentných kolegov takúto perlu ducha: “Kopa sračiek vygrcaných a my
môžeme ísť na obed.”

12. A toto sa hrá na Slušné Slovensko. A na nezávislé mediá. Tlieskame. Strhli masky a ukazujú svoju
pravú tvár – obyčajní primitívi, plní nenávisti a zloby. Nevedia nič, len rozoštvávať Slovensko.

13. Ľudia sú pre nich dezoláti, opice a háveď. Nenávidia Slovensko, nenavidia nás všetkých.

14. Áno, priatelia, referendum je neplatné, ale hlavy hore – koalícia napriek tomu dostala obrovskú
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facku.

15. Opakujte si číslo 1,2 milióna – to je víťazné číslo a každý, kto sa vyzná v politike, si dokáže zrátať,
že zmena je len otázkou času. Preto sú takí vyplašení, preto takto primitívne reagujú.

Náš zápas pokračuje – dorazíme ich. Môžu prskať, môžu kopať, no nezastavia nás!


